

Date: 5th March 2026

Subject: Launch of E-Waste Collection

Dear Parents,

As part of our commitment to sustainability and our goal of becoming a **Zero Carbon School**, Crown Private School is pleased to launch an **E-Waste Collection Drive** on our school campus in Al Hamidiya 2, Ajman.

This initiative is organized **in association with Ajman Municipality and in collaboration with Al Qaisar Recycling** to encourage responsible disposal and recycling of electronic waste.

Accepted E-Waste Items:

- Old Mobile Phones
- Chargers & Cables
- Laptops/Desktops
- Tablets
- Batteries

A **dedicated E-Waste Collection Bin** has been installed in the school, and the **collection drive is open for all with no time limit.**

We are also proud to share that **Crown Private School is a recognized community collection point in Ajman supporting the initiative to collect up to 100 tonnes of e-waste**, contributing to a cleaner and greener future.

We encourage parents and students to support this initiative by sending unused or non-working electronic items for responsible recycling.

Together, let us build a **sustainable and environmentally responsible community.**  

Yours sincerely,



Dr. Kishor Pillai
Director/Principal

الموضوع: إطلاق حملة جمع النفايات الإلكترونية.

أولياء الأمور الأعزاء:

في إطار التزامنا بالاستدامة وسعينا لأن تصبح مدرسة كراون الخاصة مدرسة خالية من الانبعاثات الكربونية (Zero Carbon School)، يسرنا إطلاق حملة جمع النفايات الإلكترونية (E-Waste) في حرم المدرسة في الحميدية 2 - عجمان.

تُنظم هذه المبادرة بالتعاون مع بلدية عجمان وبالشراكة مع شركة القيصر لإعادة التدوير، وذلك لتعزيز الوعي بأهمية التخلص المسؤول من النفايات الإلكترونية وإعادة تدويرها.

الأجهزة الإلكترونية المقبولة:

- الهواتف المحمولة القديمة.
- الشواحن والكابلات.
- أجهزة الكمبيوتر المحمولة والمكتبية.
- الأجهزة اللوحية (التابلت).
- البطاريات.

لقد تم وضع صندوق مخصص لجمع النفايات الإلكترونية داخل المدرسة، والحملة مفتوحة للجميع دون تحديد مدة زمنية.

كما يسعدنا أن نشارككم أن مدرسة كراون الخاصة أصبحت نقطة تجمع مجتمعية معتمدة في إمارة عجمان، لدعم المبادرة التي تهدف إلى جمع ما يصل إلى 100 طن من النفايات الإلكترونية، مساهمةً في تحقيق بيئة أنظف ومستقبل أكثر استدامة.

نشجع أولياء الأمور والطلبة على دعم هذه المبادرة من خلال إرسال الأجهزة الإلكترونية غير المستخدمة أو المعطلة ليتم إعادة تدويرها بطريقة مسؤولة.

معاً نبني مجتمعاً أكثر استدامة ووعياً بيئياً   .